
 Protokoll från Styrelsemöte i Örvikens byaförening. 894701-8134.
 Plats/Tid:       Folkan  2024-11-24  kl. 18:30
 Närvarande:   På plats: Östen Hansson, Erik Wikström, Mattias Albertsson, Nicklas Björngrim, Benny
Eckhardt, Michael Sundkvist, Hans Boman
Agenda:

1. Ordf  för kvällen, Hans, öppnade mötet med att hälsa alla välkomna.
2. Val av sekreterare. Hans
3. Val av Justerare.   Erik
4. Godkännande av dagordning. Godkändes.
5. Genomgång av föregående styrelsemötesprotokoll. Godkändes.
6. Ekonomi.
a)     Saldot är ca: 60.000 kr. Vi har kvar kostnader från våra projekt, men har ca: 130.000 kvar från bidragen
b)    Kommunen håller på att ta fram nya regler, för bla slamtoan vid badet, borde vara klara i jan.

  c) - Utbyggnaden av småbåtshamnen är också färdig för hösten, Bojstenar har monterats med
kättingarna och bultar för vårens arbete  till "förlängningsbryggan". Diskussion om vi ska ordna Y-
bommar pågår, och Benny tar fram kostnaderna, så vi kan forttsätta diskussionen hur vi gör. Önskan om
förlängning av projektet till 20251001 är inskickat. Förändring av båtplatshyra pågår också.
- Upprustningen av Nyön. Anläggningsplattformen levererad. Budgeten verkar hålla, Bastuaggregat lovade
Kommunen att leverera efter nyår . Ytterligare behov, som Livboj, virke, rep och anpassning av bastun till
nya bastu-aggregatet behövs.
- Vi ingår nu i LONA-Projektet "Upptäck sportfisket i Bottenvikens kust". Efter LONA-mötet i september
säjer Nicklas Björngrim (vår proj-ledare) att flera Byaföreningar som tänker sej angöra Noder för detta, bla
Bjuröklubb, kommer att träffas i jan-feb och diskutera vidare.

      8. Diskussion och beslut kring arbeten och projekt
- Belysningen mot hockeyplanen har Fredrik W. monterat nya lampor, och det blev kanonfint.
- Belysning på hockeyplanen behöver bytas, skylift behöver hyras in, Benny kollar med Jonas W. om en
 längre Skylift, och kostnad för den godkändes.
- Kiosken behöver renoveras, ev. kan Bygdemedel behövas. Östen har kollat med Kjell Magnusson och
kommer att få ett förslag hur den kan snyggas till. Då tar vi beslut efter detta.
- Snöslungan behöver repareras, Kenneth Ö. har påbörjat detta, bla. byte av remmar m.m.

     9. Rapport om Utvecklingsprojektet
- Östen redogjorde för projektet, Hur Örviken kan växa. Örviken 2030, Projektgruppen lämnade in sitt
material 22 nov, och den 16/1 kommer de ansvariga att delge vilka tre projekt som får förnyat förtroende och
möjlighet att fortsätta med projektet. Vi försöker få hit dem i ett Öppet möte i februari och då får de berätta
hur planerna går framöver, och även ta med Krister Svensson för att berätta om Kisaskans planer framöver.

     10. Sektioner och sektionsansvariga
-Bad Vakant
-Hockey Henrik Nilsson och Benny Eckhard  + Förslag Arbetsschema för 2-3 pers/arbgrupp 1-2 v jour
-Tennis  Benny E.
- Skidspår  Robert Eckhardt och Fredrik Wikberg
- Barn och Natur  Vakant
- Byaföreningens Båtplatser  Hans Boman
- Vinterförvaring av Båtar  Peter Björkman
- Byabastun  Peter Björkman
-Fiskesektionen  Leif Wikström
- Sport och Motion  Elin Tjärnström
-Nöjen  Vakant

      11. Övrigt
- Hitta UT kommer att lägga ut en karta i Örviken för allmänheten
- S-Föreningen hade ett Öppet möte 30 Oktober, där deltog Tomas Teglund från Kommunens Support och
 Lokaler.
 - Folketshusföreningen missade bidragsansökan för Solcellsinstallation
- Utbildning för Hjärtstartare bör ansökas om
- Träd som fallit i Stormen, vi kontaktar Kommunens Skogsavdelning, David

Nästa styrelsemöte: Söndag  241124 "Öppet"  Infomöte 19 Feb

10.  Avslutning Ordföranden Hans, tackade deltagarna för visat intresse, och mötet  avslutades.
  Vid protokollet Hans Boman


